
 
 

 

  

RAADSVRAAG 
 
Nr:  SV25-014 
 
Datum: 17 februari 2025 
 
Indiener: Ad Struijs, Pro Krimpenerwaard 
 
Onderwerp: Bibliotheek Schoonhoven 
 

 
Toelichting en doel van de vragen:  
 
Pro Krimpenerwaard heeft op 13 februari 2023 (SV 23-021) raadsvragen gesteld over de 
huisvesting van de bibliotheek Schoonhoven i.v.m. de planvorming Spoorzone 
Schoonhoven. Daarop heeft uw college geantwoord.  
 
Vervolgens heeft de raad besloten om de bibliotheek in het Dienstencentrum te huisvesten. 
Intussen worden de bouwplannen Spoorzone uitgevoerd en is de renovatie van het 
Dienstencentrum naar onze waarneming nog niet gestart, terwijl de tijd dringt. 

Vragen: 

1. Kunt u ons informeren over de stand van zaken m.b.t. tot de renovatie van het 
Dienstencentrum? 

a. Het complexe project heeft nauwgezette afstemming gevraagd met onder 
andere de rijksdienst voor erfgoed en cultuur en de omgevingsdienst met 
betrekking tot flora en fauna. Op dit moment is het technisch ontwerp gereed 
en wordt de begroting opgemaakt door de aannemer waarna dit wordt 
aangeboden. Wanneer de vergunningen worden afgegeven kan gestart 
worden met de renovatie. 

2. Wanneer moet de bibliotheek de huidige locatie verlaten? 
a. De bibliotheek moet uiterlijk 1 september 2025 de huidige locatie verlaten 

hebben.  
3. Kan de bibliotheek dan verhuizen naar het Dienstencentrum of tijdelijk elders 

onderdak vinden? 
a. Nee, de bibliotheek zal elders een tijdelijk onderkomen vinden. We 

verwachten binnen een paar maanden een nieuwe locatie te kunnen 
aanwijzen en u te kunnen melden. 

4. Kan een tijdsplan worden gestuurd van de renovatie van het Dienstencentrum? 
a. Dit is onderdeel van de aanbieding van de aannemer. Over een aantal weken 

wordt het tijdsplan via een RIB bekend gemaakt. 
5. Kan inzicht worden gegeven in de kosten van de renovatie Dienstencentrum en de 

kosten van de verhuizing/verhuizingen van de bibliotheek? 
a. Ook over de kosten wordt de raad geïnformeerd via de RIB. 

  



 
 

 

6. Hoe staat het met de toekomstige huisvesting van de Jongerensociëteit - 
Spoorstraat11/Stationsplein? 

a. Huisvesting van De Bastille in het voormalig Stationsgebouw loopt tot april 
2026. Op dit moment is er nog geen duidelijkheid over permanente 
huisvesting. Er zijn weinig tot geen panden beschikbaar die zich lenen voor 
gebruik. BARAQ biedt mogelijk wel reële kansen. Dit vraag echter 
vervolggesprekken voor verdere verkenning en uitwerking. Op korte termijn 
zal het college een besluit nemen t.a.v. verdere verkenning van de 
mogelijkheden. 

 

 
Ondertekening college:  

Burgemeester en wethouders van Krimpenerwaard, 
de secretaris,   de burgemeester,    

J. Hennip   ir. J. Beenakker  

 
 




